
Zápis z jednání Komise kulturní, letopisecké a památkové (KKLP) 

 

Datum: 13.11.2024 

 

Účast: Milan Hrudka (předseda komise), Mgr. Albína Dědičík Houšková, Mgr. Jiří Novotný, Mgr. Antonín 

Schejbal, PaedDr. Ladislav Nepožitek, Ing. Petr Kollert, DiS. (komise je usnášeníschopná, přítomno 6 

z 9 členů). Mgr. Robert Žák dorazil po schválení programu. 

 

Omluveni: Mgr. Václav Švenda, Václav Černý 

 

Hosté: Ing. Lea Enenkelová – vedoucí OŠKS, Bc. Zuzana Kučerová – vedoucí Odboru komunikace a 

cestovního ruchu (OKCR), Bc. Vlastimil Ševr – vedoucí Městského kulturního centra Příbram   

 

Koordinátorka: Jana Klímová 

 

ad 1) Jednání komise zahájil předseda, který přivítal všechny přítomné a seznámil je s programem. 

PaedDr. Ladislav Nepožitek navrhl přidání bodu do programu jednání – Pamětní deska na hrobu 

Františka Drtikola. 

 

ad 2) Schválení programu jednání komise 

Hlasováno – pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání komise 

3. Akční plán v oblasti cestovního ruchu na rok 2025 a zhodnocení roku 2024  

(Bc. Zuzana Kučerová) 

4. Plán akcí MKC Příbram na rok 2025 (Bc. Vlastimil Ševr) 

5. Kronika města Příbram za rok 2023 – hlasování o doporučení schválení kroniky RM 

6. Pamětní destička na hrobu Františka Drtikola 

7. Diskuze 

8. Závěr 

Po schválení programu dorazil na jednání komise Mgr. Robert Žák. 

  

ad 3) Bc. Zuzana Kučerová, seznámila členy kulturní komise s akčním plánem Odboru komunikace a 

cestovního ruchu na rok 2025 a s plněním aktivit v dané oblasti v roce 2024.  

 

Někteří členové komise poukázali na rozdílné podmínky v možnostech propagace pořádaných akcí u 

jednotlivých organizátorů (město, divadlo, MKC vs. ostatní pořadatelé včetně příjemců dotací v oblasti 

Kulturní aktivity). Následovala diskuze, která obsahovala následující témata – pronájem City Light Vitrín 

(CLV) a využití plakátovacích ploch ve městě, kalendář kulturních akcí na webových stránkách města, 

Kahan. 

Na základě požadavku členů komise bude koordinátorka informovat dotačníky prostřednictvím e-mailu 

o možnostech a způsobech propagace akcí v Příbrami.  

 

ad 4) Vedoucí MKC Příbram, Bc. Vlastimil Ševr, představil plán akcí na rok 2025. Vyjádřil se též 

k předchozímu tématu a informoval členy komise o tom, co vše může MKC Příbram organizátorům akcí 

nabídnout, zapůjčit, zprostředkovat atd. 

 

Po tomto bodu jednání odešel Mgr. Jiří Novotný.  

 

ad 5) Komise doporučuje RM schválit Kroniku města Příbram za rok 2023.  

Hlasováno - pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

ad 6) PaedDr. Ladislav Nepožitek upozornil na chybějící pamětní destičku na hrobě Františka Drtikola.  



Dotazoval se na vlastníka tohoto hrobového místa a dalších soch, které se nacházejí na Příbramském 

hřbitově a nejsou evidované v majetku města Příbram. 

 

Pozn. k bodu č. 6: 

Hrobové místo, kde je pohřben František Drtikol, je v majetku města Příbram. Pamětní destička byla 

z hrobu odebrána z důvodu kácení stromu. Po dokončení prací bude opět vrácena na místo. V příštím 

roce bude realizována výroba nové desky. 

 

Ostatní sochy na Příbramském hřbitově v počtu 20 ks, které nejsou evidovány v majetku města Příbram, 

jsou zapsány na seznamu státních památek.  

 

ad 7) Předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a rozloučil se.  

 

 

Dle domluvy byly stanoveny dva lednové termíny jednání KKLP – středa 15.01.2025 a středa 

29.01.2025, vždy od 17:00 hodin. 

 

 

Zapsala: Jana Klímová v. r.                       V Příbrami dne 17.12.2024 

Souhlasí: Milan Hrudka, předseda KKLP v. r. 

  

 

   

 


